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Open Air Film Festival 2020. Against racism and anti-Semitism. Responsibility always lies in the present

 
in German:
Open Air Filmfestival 2020. Wider Rassismus und Antisemitismus. Die Verantwortung ist immer in der Gegenwart

Project

 

Description

The aim of the project is to inform people through the medium of film and, with the appropriate contextualisation, about the beginnings, forms
and consequences of the National Socialist, ideologically motivated persecution, mistreatment and extermination of people in the Nazi
concentration camps. This year's focus "Responsibility always lies in the present... Against racism and anti-Semitism" is intended to stimulate not
only a critical examination of the past, but also and in particular to raise awareness of Nazi activities, anti-Semitism, racism, discrimination
against minorities and antidemocratic attitudes. The project will be carried out online due to the Covid-19 measures.

in German:
Ziel des Projekts ist es, Menschen über das Medium Film und mit der entsprechenden Kontextualisierung über die Anfänge, Ausprägungen und
Folgen der nationalsozialistischen, ideologisch motivierten Menschenverfolgung, Misshandlung und Vernichtung in den nationalsozialistischen
Konzentrationslagern zu informieren. Unter dem diesjährigen Schwerpunkt „Verantwortung ist immer in der Gegenwart… – Wider Rassismus
und Antisemitismus“ soll dabei nicht nur die kritische Auseinandersetzung mit der Vergangenheit, sondern insbesondere die Sensibilisierung
gegenüber nationalsozialistischer Wiederbetätigung, Antisemitismus, Rassismus, Diskriminierung von Minderheiten und Demokratiefeindlichkeit
angeregt werden. Das Projekt wird aufgrund der Covid-19 Maßnahmen online durchgeführt.

Applicant

Mauthausen Memorial

in German:
KZ Gedenkstätte Mauthausen - Mauthausen Memorial

Website

http://www.mauthausen-memorial.org

Location

Austria |  show on map 

Approved

15 May 2020

Category

Remembrance event

Type

Commemoration / remembrance

Funding

National Fund budget

Please note

The project contents and descriptions are based primarily on the submissions of the project applicants. These submissions are edited for
publication and translated into English. Although it is subjected to rigorous checks, the National Fund does not guarantee the accuracy or
completeness of the information provided.

http://www.mauthausen-memorial.org
https://maps.nationalfonds.org/prgis/project/5547?lang=en

